
 На вниманието на: доц д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

 

Здравейте, 

 

Защо в наредбата не се съобщава нищо за точката от СДЯ, която до предходните 

години всички деца получаваха? Дъщеря ми е набор 2018 и посещава СДЯ. Да 

разбирам, че няма да получи точка за кандидатстване за градина следващата година 

съгласно предложеното изменение в наредбата? Това е недопустимо. Какво следва да 

направя, ако не я приемат следващата година? Да напусна работа?  

Дори да има резон в това предложение, следва да има поне гратисен период от две 

години, за да не бъдат засегнати децата в заварено положение.  

Да оставим настрана фактът, че ако се премахне тази точка, то следва и децата в 

яслените групи от ОДЗ да НЕ преминават автоматично в първа група, а да 

кандидатстват наново, за да може да е равен стартът пред всички 3-годишни за първа 

група. 

 

Поздрави, 

Веселина Манова. 

 


